## 期間延長! 3月末まで

因广受好评而延期! 至3月末

Extended! Until the end of March



2020.11.1(日) 0:01 - 2021.3.31(水) 23:59日本時間

2020.11.1(星期日)0:01 - 2021.3.31(星期三)23:59日本时间

0:01 a.m. on Sunday, November 1st, 2020 - 11:59 p.m. on Wednesday, March 31st, 2021 JST

## SmartDelivery 100CV - 送料無料プロモーション

SmartDelivery 100CV 免费配送促销活动 SmartDelivery 100CV Free Shipping Promotion

期間中、SmartDeliveryを1回で100CV以上ご注文いただくと通常770円(税込)の送料が無料になります。

期间内、使用SmartDelivery一次订购100CV以上的产品,即可免除物流770日圆(含稅)的运费,享受

During the period, members who make a purchase of 100CV or more in a single SmartDelivery order will have the standard delivery fee of 770 JPY (tax included) waivered and receive free delivery.

- ・月次SmartDeliveryの自動または手動決済に限ります。1回のご注文で100CV以上となり、合算はいたしかねます。
- ・ショップでの追加注文、前払いSmartDeliveryは対象外です。
- ・NFR製品(個人輸入製品)は本プロモーション対象外です。
- ·仅限每月月次SmartDelivery的自动结算或手动结算。单次订购需超过100 CV,不包括多次叠加。
- ·在商店的追加订购及预付SmartDelivery不适用于本次活动。
- ·NFR产品(输入产品)非本次宣传活动对象。
- •Limited to automatic or manual normal monthly SmartDelivery. Please note that it has to be a single order of 100 CV or more and not the sum of multiple orders.
- •Excludes additional orders at the shop or Prepaid SmartDelivery.
- •NFR products (products imported for personal use) are not part of this promotion.